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 TJÄNSTESKRIVELSE 
 Dnr FRN 2016/47 
 
 
 
 
 

Fritidsnämnden 

Behov av konstgräsplan på Skuru idrottsplats 

Förslag till beslut 
Fritidsnämnden ser behov av en konstgräsplan på Skuru idrottsplats och föreslår 
kommunstyrelsen att besluta om omläggning av naturgräsplanen på Skuru idrottsplats till 
konstgräsplan.  
 
Sammanfattning 
Skuru idrottsplats (IP), har idag en 11-manna naturgräsplan som nyttjas av Boo FF, Järla IF, 
Skuru skola, samt ett flertal mindre föreningar.  Fotbollsplanen har under flera år haft 
maximal belastning och är nu uttjänt. Bristen på 11-mannaplaner är påvisad i 
fritidsnämndens kapacitetsutredning. Att bygga bort naturgräsplaner är en väg att ge fler 
timmar för fotbollsaktiviteter, med ett konstgräs kan planen användas 2000 timmar/år. 
En omläggning är prioriterad att påbörjas redan till hösten 2016 efter avslutad säsong och 
slutföras våren 2017, vilket skulle innebära att säsongstarten för fotbollen kan ske till 
seriestart våren 2017. Fritidsnämnden föreslår kommunstyrelsen att besluta om omläggning 
av naturgräsplan på Skuru idrottsplats till konstgräsplan. 
Utgiften för projekt beräknas bli 5 miljoner kronor och kostnaden för nämnden cirka 300 
000 kronor per år om kommunstyrelsen bifaller förslaget. Detta projekt påverkar inte 
driftskostnaderna. 

Ärendet  

Tidigare beslut 
Kommunfullmäktige beslutade 22 november 2010 dnr KFKS 2009/234-041,§ 227, om 10 
miljoner kronor för Skuru IP. Fritidsnämnden beslutade den 18 september 2013 om att 
föreslå en återföring av 5 miljoner kronor beträffande de tidigare beslutade 10 miljoner 
kronorna för Skuru IP då naturgräsplanen ansågs kunna hålla ytterligare några år.  
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Enhetens bedömning  
 
Skuru idrottsplats, IP, har idag en 11-manna naturgräsplan som nyttjas av Boo FF, Järla IF, 
Skuru skola, samt ett flertal mindre föreningar.  Fotbollsplanen har under flera år haft 
maximal belastning och är nu uttjänt. Inflyttningen i de prioriterade åldersgrupperna 7-20 år 
i området beräknas öka med 20 % de närmsta två åren. Föreningslivet i kommunen har 
redan idag ett stort underskott av träningstider för fotboll. För att kunna öka nyttjandet av 
Skuru IP är ett byte av underlag av största vikt. Konstgräs tål att beläggas i mycket högre 
utsträckning än naturgräs. Naturgräs har rekommenderad nyttjandegrad av 25 
timmar/vecka maj-oktober, med ett konstgräs kan planen användas 2000 timmar/år. 
Bristen på 11-mannaplaner är påvisad i fritidsnämndens kapacitetsutredning, att bygga bort 
naturgräsplaner är en väg att ge fler timmar för fotbollsaktiviteter. 
Inflyttningen i Skuruområdet likväl som i övriga Nacka är stor, med en konstgräsplan ges 
ökade möjligheterna för både organiserad föreningsverksamhet och spontana aktiviteter.  
En omläggning är prioriterad att påbörjas redan till hösten 2016 efter avslutad säsong och 
slutföras våren 2017, vilket skulle innebära att säsongstarten för fotbollen kan ske till 
seriestart våren 2017.  
 
Medlemstillströmingen är stor redan idag och behovet av planer för träning kommer att 
öka. Vid en utebliven investering kommer utvecklingen av föreningslivet i området att 
hämmas markant. 
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Ekonomiska konsekvenser 
Utgiften för projekt beräknas bli 10 miljoner kronor och kostnaden för nämnden cirka 
800 000 kronor per år om kommunstyrelsen bifaller förslaget. Detta projekt påverkar inte 
driftkostnaderna 
 
Vid ett beslut om konstgräsplan kommer fritidsnämnden att begära ett ökat budgetutrymme 
för de ökade kostnaderna som blir, i samband med beslut om ramärendet inför 
budgetbeslut i kommunfullmäktige.  

Konsekvenser för barn 
Med konstgräs utökas nyttjandetiden, vilket innebär att fler barn och ungdomar ges 
möjlighet för idrottande. Både föreningsaktiva, skolor och spontan lek för barn och unga 
gynnas av en omläggning från naturgräs till konstgräs. 
 
 

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige 
 
 
 
Nadia Izzat    Jerker Linnerborg 
Enhetschef    Lokalstrateg 
Kultur- och fritidsenheten   Kultur- och fritidsenheten 
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